
Zápis 7.12.2018 - stretnutie s vedúcim 
 
StandUp: 

- Filip  
- RDF generátor 
- nepodarilo sa dokončiť podľa definition of done - chýba prepojenie s FE 
- zatiaľ len lokálna verzia 
- generuje RDF-ko nejaké 

- Laco 
- robil s Filipom na RDF generátore 
- veľmi nemá k tmou čo dodať 

- Adam Š. 
- bol chorý takže… 
- pracoval na choose-sheet component (refaktor) 

- Adam T. 
- pozeral som sa na testy na FE, časť som fixol (balíčky) - asi chyba lebo to 

stálo čas 
- okrem toho uploade, download, s milanom trocha edit (refaktor) 

- Milan 
- refaktor frontendu - edit component a prepojene popup-y, dropdown 

componenty 
- reorgranizacia struktury podla dohody z minula 

- Janka 
- robila na FE - confirm table 
- CSSka, dizajn manuál, boli tam problémy s importom dizajn manuálu 

 
Prezentácia práce: 

- ukazujeme lokáne s fake-servom. Neukazujeme na serveri lebo sme vyfailovali - 
nepočitali sme, že budú problémy s buildom (lokálne všetko vždy šlo) - po update 
Angular verzie (environment settings) + 2 nested problémy… nestihli sme to fixnúť 

 
- Jira nevyzerá veľmi dobre. Nemáme updatované stránky ale ani to nám nepomôže, 

lebo story pointy aj tak nebudú. 
- mali sme 2x 8 story points + dokumentáciu 

 
- FE 

- odstránili sme možnosť vybrať pôvodný názov stĺpca (nemá pôvodné info - 
nedokázali by sme generovať RDF) 

- footer chceme mať vždy na konci stránky (pri malých stránkach na spodu 
monitora) 

- dizajn frontendu je v podstate prerobený - aj keď sú tam nejaké muchy 
 

-   



- BE 
- ukazujeme výstup aktuálnej implementácie RDF generátora - len BE a 

postman 
- serializovaný súbor na BE - uložené dáta 
- generovanie prebieha dobre, namespaces, štruktúra…  
- šlo o to spraviť prvú verziu generátora 
- nestihlo sa, lebo skúšali ešte inú knižnicu - dali sa pekne spraviť namespaces 

ale bol problém s literálmi 
 

- Tento šprint je oficiálne 0 
- ale vedúci vraví, že vidí, že sme makali (vraj nadpriemerne) takže proste 

smola - musíme sa poučiť 
- ukončili sme šprint 

 
Prečo sme vyfailovali? 

- po update angularu sme podcenili autobuild, environment-y a pod 
- konflikt s koncom semestra 
- príliš veľké sústo na toto obdobie 
- pôvodne sme to chceli robiť celé odznova - preto to bolo naplánované ‘vodopádovo’, 

ale zistili sme, že dá sa to aj refaktorovať - mali sme zo rozdeliť 
- vedúci - nemal som vám dovoliť tie dve osmičky (2x story po 8 story point) 
- včera sme zistili, že nám nejde ani jeden server.. z ničoho nič.. bolo treba nahodiť 

všetky veci aj elasticsearch - je tam problém s nahodením dát do elasticu…  
 
Retrospektíva: 
V čom pokračovať: 

- standupy (na Slacku aj v reálnom svete) 
- párové programovanie 
- robiť mockupy 
- dodržiavanie dobrých zásad (best practices) 

S čím prestať: 
- brať si moc veľké tasky (8 a viac, hlavne ku koncu semestra) 

S čím začať: 
- nasadzovať priebežne 
- testovať 
- prototypovať pri veľkých taskoch 

 
Nový šprint 

- len na týždeň 
- aby sme to dorazili pred vianocami 
- berieme len veci, ktoré sme mali teraz a nestihli ich 
- vyjasňujeme si ešte nejaké veci ohľadom FE a dizajn manuálu 
- podstatné je, aby to bolo preklikateľné a nasadené - ak ostanú volovinky, založia sa 

nové tasky na to, s tým sa dá žiť 
 
Malá Diskusia k MTS 


